



SureWood Chevron

Redefining Tradition
with a Modern Flair
Luxury Vinyl Flooring

SureWood Chevron seamlessly marries the classic allure of chevron with our signature craftsmanship and modern style. Each plank is precisely crafted to showcase the natural beauty of wood grain with our Authentic Grain Embossing. From warm, honeyed tones to rich, deep shades, every color in the **SureWood Chevron** collection tells a story of refinement.

With **SureWood Chevron**, the design possibilities are endless, having it the easiest Chevron-patterned flooring to install within any space. Whether you're seeking to infuse a touch of old-world charm into a modern loft or elevate the elegance of a traditional setting, our chevron flooring serves as the perfect canvas for your creative vision. Join us on a journey where tradition meets trend, where craftsmanship meets innovation. Redefine tradition with a modern flair using **SureWood Chevron** by Twelve Oaks.



SureWood Chevron marie harmonieusement le charme classique du chevron avec notre artisanat signature et notre style moderne. Chaque planche est méticuleusement fabriquée pour mettre en valeur la beauté naturelle du grain du bois avec notre gaufrage de grain authentique. Des tons chauds et miellés aux nuances riches et profondes, chaque couleur de la collection **SureWood Chevron** raconte une histoire de raffinement.

Avec **SureWood Chevron**, les possibilités de design sont infinies, car il s'agit du revêtement de sol à motif chevron le plus facile à installer dans n'importe quel espace. Que vous cherchiez à insuffler une touche de charme d'antan dans un loft moderne ou à rehausser l'élégance d'un cadre traditionnel, notre revêtement de sol chevron sert de toile parfaite pour votre vision créative. Rejoignez-nous dans un voyage où la tradition rencontre la tendance, où l'artisanat rencontre l'innovation. Redéfinissez la tradition avec une touche moderne en utilisant **SureWood Chevron** de Twelve Oaks.

VWP1495
Toasted Almond
Chevron

VWP1497
Tan Drop
Chevron

VWP1499
Art District
Chevron

VWP1501
Smoke House
Chevron



VWP1496
Khaki
Chevron

VWP1498
True Natural
Chevron

VWP1500
Golden Fleece
Chevron

VWP1502
Grey Spark
Chevron

Plank Size 8mm x 305mm x 718.4mm



Unmatched Installation Ease

Innovative parallelogram floorboard includes five chevron planks, making it a smooth installation process featuring the innovative and strongest Välinge 5G® locking system.

Facilité d'installation inégalée

La planche de sol parallélogramme innovante comprend cinq planches de chevron, ce qui rend le processus d'installation fluide grâce au système de verrouillage Välinge 5G® innovant et le plus résistant.



Superior Durability

Equipped with a commercial-grade wear layer, our flooring is built to withstand the demands of daily life, maintaining its pristine appearance for years to come.

Durabilité supérieure

Doté d'une couche d'usure de qualité commerciale, notre revêtement de sol est conçu pour résister aux exigences de la vie quotidienne, préservant ainsi son apparence impeccable pendant de nombreuses années.



Built-In Cork Underlayment

Designed to provide a luxurious feel underfoot and promote a healthier indoor environment, our cork underlayment offers antimicrobial protection and contributes to a comfortable and supportive foundation.

Sous-couche en Liège Intégrée

Conçue pour offrir une sensation de luxe sous les pieds et favoriser un environnement intérieur plus sain, notre sous-couche en liège offre une protection antimicrobienne et contribue à une base confortable et solide.



100% Waterproof

Enjoy the stability of a high-density, waterproof core that is both warmer and more flexible than standard options.

100% Imperméable

Profitez de la stabilité d'un noyau imperméable haute densité qui est à la fois plus chaud et plus flexible que les options standard.



Eco Friendly & Child Safe

Free from phthalates and FloorScore certified, our flooring is safe for both children and pets.

Écologique et Sécuritaire pour les Enfants

Sans phthalates et certifié FloorScore, notre revêtement de sol est sûr pour les enfants et les animaux de compagnie.



Authentic Grain Embossing

Experience the natural beauty with enhanced grain embossing that ensures visual continuity across planks.

Gaufrage de grain authentique

Vivez la beauté naturelle avec un gaufrage de grain amélioré qui garantit une continuité visuelle sur l'ensemble des planches.



Color Matching Planks

Our Color Matching Planks are crafted with attention to detail to achieve an exact match to your desired flooring.

Planches de correspondance de couleur

Nos planches de couleur assortie sont fabriquées avec attention aux détails pour obtenir une correspondance exacte avec le revêtement de sol que vous désirez.





△ Toasted Almond Chevron | **VWP1495**



△ Khaki Chevron | **VWP1496**



△ Tan Drop Chevron | **VWP1497**



△ True Natural Chevron | **VWP1498**



△ Art District Chevron | **VWP1499**



△ Golden Fleece Chevron | **VWP1500**



△ Smoke House Chevron | **VWP1501**



△ Grey Spark Chevron | **VWP1502**



www.twelveoaks.ca